
Protokół Nr XII/2011

z XII Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 30 grudnia 2011 roku

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godziny 11:00 do godziny 14:00.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
4. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
5. Pan Andrzej Popławski- Radca Prawny
6. Dyrektorzy gminnych j ednostek organizacyj nych
7. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
8. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka
9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
10. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XII sesją 

Rady Gminy Dąbrówka następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchw ał:

a) W sprawie zmiany uchwały nr XLI/245/2010 z dnia 7 czerwca 2010r. w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie w Banku Gospodarstwa Krajowego na realizację zadania 
„Rozbudowa infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej wokół obszaru 
Natura 2000 w Gminie Dąbrówka ( etap I -  Jozefów-Cisie-Trojany)”

b) W sprawie zmiany uchwały nr VI/36/2011 z dnia 28 kwietnia 2011 r. w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w WFOŚiGW w Warszawie.

c) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.
d) W sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 

grudnia 2010r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka.

e) W sprawie uchwalenia budżetu gmina na rok 2012.
f) W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2012 - 

2018



g) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem 

ww. porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym

15 głosami „za”

przy obecności 15 Radnych

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XII Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka. 

Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w dzisiejszych obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad

Sekretarzem obrad został Pan Ryszard Klusek, który w głosowaniu jawnym został wybrany

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Do protokołu z ostatnie sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli.

Prowadząca obrady porosiła Radnych o przegłosowanie

Protokół Nr XII/2011 

z dnia 29 listopada 2011 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych



Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Maria Wilkówska

poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się dnia 6 grudnia 201 lr.

Tematem posiedzenia było:

- zaopiniowanie projekty budżetu Gminy na rok 2012.

Projekt budżetu został przez komisje zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan 

Janusz Ge tka poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się dnia 15 grudnia 201 lr.

Tematem posiedzenia było:

- zapoznanie się z projektem budżetu Gminy na rok 2012.

Członkowie komisji nie zgłaszali żadnych uwag pod względem projektu budżetu.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Józef Sobczak poinformował, że

posiedzenie komisji odbyło się dnia 9 grudnia 201 lr.

Tematem posiedzenia było: zapoznanie się z projektem budżetu Gminy na rok 2012. 

W dyskusji na nad projektem budżetu członkowie odnieśli się do zadań należących do 

kompetencji komisji gospodarczej. Po przedyskutowaniu powyższego materiału członkowie 

komisji nie wnosili uwag do działu Rolnictwo i Łowiectwo. W dziale Transport i łączność - 

drogi publiczne gminne w roku 2012 komisja wnioskuje zlecenie wykonanie projektów na 

budowę chodników przy drogach Małopole, Ludwinów, Lasków, Wszebory , Zaścienie 

zgodnie z zapisem . W pierwszej kolejności powinny zostać wybudowane chodniki w 

Małopolu, Wszeborach i Zaścieniach. Odnośnie budowy chodnika w Laskowie i Ludwino wie 

komisja wnioskuje o wykonanie tego zadania po zakończeniu budowy wodociągu w tych 

miejscowościach

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan

Aleksander Zalęski poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się dnia 16 grudnia 201 lr.

Tematem posiedzenia komisji było:

zapoznanie się z projektem budżetu Gminy na rok 2012.



Członkowie komisji nie wnieśli uwag do działów budżetu należących do kompetencji 

komisji.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 

posiedzenie komisji odbyło się dnia 14 grudnia 201 lr.

Tematem posiedzenia komisji było:

- analiza i ocena stanu zaległości podatków i opłat lokalnych w gminie (min. podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, podatek od środków transportowych od osób prawnych 

i fizycznych).

Na ww. posiedzeniu komisja nie podjęła żadnych wniosków.

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, 

że posiedzenie komisji odbyło się dn iał9 grudnia 201 lr.

Tematem posiedzenia komisji było:

- zaopiniowanie projektów uchwał które znalazły się w porządku obrad dzisiejszej sesji.

Ad. 6. Podjęcie uchwał

a) W sprawie zmiany uchwały nr XLI/245/2010 z dnia 7 czerwca 201 Or. w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w Banku 

Gospodarstwa Krajowego na realizację zadania „Rozbudowa infrastruktury 

wodociągowo-kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap I

-  Jozefów-Cisie-Trojany).

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy Dąbrówka.

Skarbnik Gminy poinformowała, że planowana do zaciągnięcia w 2011 roku kwota pożyczki 

wynosiła 1294.628,00 zł została zmniejszona do kwoty 1254.143,00 zł tj. o 40.485,00 zł. 

Korekty kwoty pożyczki dokonuje się w związku ze zmniejszeniem zakresu realizowanego 

zadania, na które została zaciągnięta.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwalę Nr XII/81/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



b) W sprawie zmiany uchwały nr VI/36/2011 z dnia 28 kwietnia 2011 r. w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w WFOSiGW w Warszawie.

Projekt przedmiotowej uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy Dąbrówka. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że planowana do zaciągnięcia kwota pożyczki uległa 

zmniejszeniu z 271.559,00 zł na 258.717,74 zł (o 12.841,26 zł) i jest dostosowana do 

regulaminu udzielania pożyczek na dofinansowanie udziału własnego realizowanych 

projektów z udziałem środków unijnych, a także w związku ze zmniejszeniem zakresu 

realizowanego zadania.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XII/82/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

c) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.

Zmiany do przedmiotowej uchwały budżetowej zostały omówione przez Skarbnika Gminy. 

(Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do przedmiotowej uchwały) 

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XII/83/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



d) W sprawie zmiany uchwały Nr 111/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 grudnia 

201 Or. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka.

Nawiązując do powyższego projektu uchwały Skarbnik Gminy poinformowała, że 

objaśnienia do zmian przyjętych w WPF Gminy Dąbrówka stanowią załącznik do 

przedmiotowej uchwały.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XII/84/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

e) W sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 r.

Projekt budżetu na 2012 r. omówił Wójt Gminy Dąbrówka. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi Wójt poinformował, że jest to budżet trudny i prosił radnych o podjęcie 
przedmiotowej uchwały.

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Dąbrówka, która to powiedziała, że budżet Gminy na 

2012 rok został opracowany z zachowaniem szczególnej ostrożności budżetowej z 

uwzględnieniem konieczności ewentualnego wprowadzania korekt w trakcie procesu 

planowania zarówno po stronie dochodów jak i wydatków Gminy wynikających z obserwacji

i analizy potencjalnych zmian uwarunkowań makroekonomicznych. W dalszej kolejności 

swojej wypowiedzi Skarbnik Gminy przedstawiła następujące założenia do projektu budżetu 

na 2012 rok

Dochody

- Planowane kwoty subwencji i udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych 

przyjęto na podstawie pisma Ministra Finansów Nr ST3-4820/2617/2011 z dnia 07.10.201 lr.

- Planowane kwoty dotacji celowych na realizację zadań zleconych i własnych przyjęto na 

podstawie pisma Wydziału Finansów Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie 

Nr Fin 1/301/31111/65/2011 z dnia 24.10.201 lr..



- Planowane wypływy z tytułu podatków i opłat lokalnych powiększone zostały o wskaźnik 

wzrostu górnych stawek podatków określonych w następujących dokumentach:

a). Obwieszczenie Ministra Finansów z dnia 12.10,201 lr. w sprawie górnych granic stawek 

kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2012 r. (MP Nr 95, poz. 961)

b) Obwieszczenie Ministra Finansów z dnia 20.10.201 lr. w sprawie stawek podatku od 

środków transportowych obowiązujących w 2012 r. (MP Nr 95 poz. 962)

c) Komunikat Prezesa GUS z dnia 20 października 2011 r. w sprawie średniej ceny skupu 

żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. (MP Nr 95, poz.969)

d) Komunikat Prezesa GUS z dnia 20.10.201 lr. w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna 

obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy 

kwartały 2011 r. (MP Nr 95, poz. 970).

Wskaźnik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 201 lr. wynosił 4,.2 %. 

Przyjęto, że obowiązujące stawki w Gminie zostaną podwyższone o wskaźnik 4%,

- i pozostałe dochody na podstawie informacji uzyskanej od jednostek organizacyjnych gmin: 

(Zakład Gospodarki Komunalnej, jednostki oświatowe).

Wydatki

- punktem wyjścia do opracowania planu wydatków były wielkości przyjętych dochodów 

oraz realizacja wydatków w roku bieżącym za okres 10 miesięcy powiększone o szacunkowe 

wykonanie wydatków do końca roku z uwzględnieniem średniorocznego wskaźnika inflacji 

(2,8%), podwyżki płac dla nauczycieli od września 2012r. o 3,7%.

- zapotrzebowanie środków przez jednostki organizacyjne gminy: ZGK, GOPSA, ZGK i 

jednostki oświatowe

- zapotrzebowanie środków przez jednostki nadzorowane: GCK, GBP.

W planie wy datków uwzględniony został fundusz sołecki.

Plan wydatków inwestycyjnych wynika z dokumentów planistycznych Gminy ( załącznika Nr

2 „Wykaz przedsięwzięć” do uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dąbrówka, została zachowana kontynuacja zadań rozpoczętych w roku bieżącym oraz ujęto 

zadania na które zostały podpisane umowy -  środki unijne).

Na zakończenie swojej wypowiedzi Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2012 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu.

W dalszej części obrad nad projektem budżetu Gminy Wójt Gminy nawiązał do autopoprawki 

budżetu która została doręczona radnym i poinformował, że Gmina otrzymała przyznaną



dotacje na budowę drogi w Małopolu w kwocie 58.000,00 zł która została wprowadzona do 

tegorocznego budżetu Gminy. Wójt Gminy poinformował, że do projektu budżetu Gminy na 

2012 rok wprowadza się następujące zmiany:

Dochody -  zwiększenie

- 54.600,00 zł -  dofinansowanie z PFRON w ramach „Program wyrównywania różnic między 

regionami II” -  obszar D,

- 36.845,00 zł -  dofinansowanie z PFRON w ramach „Programu wyrównywania różnic 

między regionami II” -  obszar D,

-11.870,00 zł -  opłata za usunięcie drzew (na podstawie wydanej decyzji).

- 1,00 zł -  dotacja z PROW (rozliczenie z 2011 roku)

Ponadto w budżecie na 2012r. będą musiały być ujęte dochody które nie zostaną zrealizowane 

w roku bieżącym i są to:

- 182.392,35 zł -  dofinansowanie w ramach RPO (hala sportowa) -  pozostałość planu dotacji 

niezrealizowanej w 2011 r.,

- 10.000,00 zł - udział Powiatu Wołomińskiego w budowie zagospodarowania centrum w 

miejscowości Guzowatka ( zgodnie z podpisanym aneksem do porozumienia z powiatem)

Łączne zwiększenie dochodów o kwotę 295.708,35 zł.

Wydatki -  zwiększenie

- 54.600,00 zł udział PFRON w realizacji zadania „Zakup mikrobusu do przewozu osób 

niepełnosprawnych”

- 36.845,00 zł = udział PFRON w realizacji zadania „Wykonanie podjazdów dla osób 

niepełnosprawnych w ośrodku zdrowia w Dąbrówce i Kuligowie,

- 80.000,00 zł -  modernizacja drogi w miejscowości Działy Czarnowskie,

- 15.000,00 zł -  dofinansowanie do lokalnego transportu zbiorowego.

Ponadto

W budżecie roku 2012 będą musiały być ujęte wydatki, które nie zostaną zrealizowane w 

roku 2011 i są to:

- 119.000,00 zł -  projekty na budowę wodociągów (Lasków, Ludwinów, Ostrówek, Chajęty, 
Kuligów)

- 7.000,00 zł -  zakup nowo wybudowanych odcinków sieci wodociągowych,

- 10.000,00 zł -  budowa zagospodarowania centrum miejscowości Guzowatka (udział 

Powiatu Wołomińskiego)



- 30.00,00 zł -  wykup gruntów pod drogę gminną (Kołaków -  Sokołówek)

-219.754,00 zł -  pozostałość niezrealizowanego planu wydatków z 201 lr. zadania 

„Rozbudowa Publicznego Gimnazjum wraz z halą sportową”

- 39.797,00 zł -  montaż oświetlenia ulicznego na odcinku: Dąbrówka- Karpin, Cisie, 

Marianów (realizacja zadania nie była możliwa w 201 lr. z powodu braku prawomocnej 

decyzji zezwalającej na rozpoczęcie prac budowlanych),

- 100.000,00 zł -  zagospodarowanie centrum Dąbrówki (niewykorzystane środki z 201 lr.) 

Łącznie zwiększenie wydatków o kwotę 711.996 zł.

Nawiązując do projektu budżetu na rok 2012 pani Justyna Wątorska - Parzydło zapytała, 

według jakiego klucza zaprognozowane zostały wydatki na rok 2012 r. Są działy budżetowe 

gdzie planuje się duży wzrost i czym to jest podyktowane - promocja gminy, wydatki - 

związane z działalnością GCK i GBP. Natomiast w opiece społecznej zaplanowane środki na 

wydatki bieżące w porównaniu z rokiem bieżącym są mniejsze (udział własny gminy 

mniejszy 

o 7000,00 zł.).

Wójt Gminy wyjaśnił, że wzrost środków na promocję gminy podyktowany jest 

zabezpieczeniem kosztów związanych wydaniem monografii gminy Dąbrówka. Odnośnie 

opieki społecznej środki są niższe ponieważ w ciągu roku dokonywane są zwiększenia w 

związku z otrzymywaną dotacją od Wojewody. Odnośnie zwiększonych środków w GCK -  

Wójt Gminy poinformował, że wynikają one z potrzeb i są zabezpieczone w ramach 

wydatków bieżących.

Skarbnik Gminy nawiązując do wypowiedzi Wójta Gminy powiedziała, że każda jednostka 

organizacyjna składa propozycje planu finansowego. Dyrektor Gminnego Centrum Kultury 

wyliczyła swoje potrzeby na sumę 416.000,00 zł, a do projekt budżetu gminy przyjęto kwotę 

400,000,00 zł.

Zwiększenie środków podyktowane jest zabezpieczeniem udziału własnego do zadań na które 

zostały złożone wnioski o pozyskanie środków unijnych. Zwiększone zostały środki na 

wypłatę wynagrodzeń związanych z wypłaceniem między innymi nagrody jubileuszowej.

Pan Załęski Aleksander powiedział, że zadania zaplanowane do zrealizowania przez Gminne 

Centrum Kultury i GBP powinny zostać przekazane do przeanalizowania przez Komisje 

Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy. W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Załęski 

podniósł temat związany z budową oczyszczalni ścieków w Czarnowie. Na zadanie to w 

budżecie gminy zaplanowana jest kwota 500.000,00 zł. i stwierdził, że należy jak najszybciej 

ogłosić przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej aby w roku 2012 otrzymać jeszcze 

pozwolenie na budowę. Odnośnie przydomowych oczyszczalni ścieków zwrócił się z 

propozycją do sołtysów wsi Chruściele i Karolew o rozeznanie w zapotrzebowaniu tym 

tematem. Pan Załęski podniósł kwestię przynależnością do Związku Gmin Zalewu



Zegrzyńskiego (Gmina nie osiągnęła żadnych korzyści z przynależności do tego związku -  

stwierdził mówca).

Odnosząc się do wypowiedzi Pan Zalęskiego Wójt Gminy poinformował, że nie ma 

przeszkód aby przystąpić do prac związanych z projektowaniem budowy oczyszczalni i 

pierwszego odcinka kanalizacji. Odnośnie budowy oczyszczalni przydomowych z tematem 

tym zainteresowani mogą się zapoznać na stronie internetowej NFOS I WFOS. Pojawiają się 

nowe tematy i być może będziemy korygować ten budżet pod potrzeby pozyskania środków. 

Odnośnie przynależności do Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego temat ten zostanie 

podniesiony przez Wójta Gminy na posiedzeniu tego Związku.

Zabierając ponownie głos Pan Aleksander Załęski powiedział, że w roku bieżącym zostały 

zdjęte środki z realizacji zadania budowy ulic Serockiej w Kuligowie i Wiejskiej w Dręszewie 

(drogi zalewane w czasie powodzi) i czy nie powinno to zostać zapisane w tegorocznym 

budżecie gminy. Wójt Gminy wyjaśnił, że złożony został wniosek o pozyskanie środków z 

zewnątrz. Jeżeli otrzymamy dofinansowanie drogi te zostaną zrobione.

Na tym zakończono dyskusję na projektem budżetu na rok 2012.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XII/85/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 5 głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy podziękowali Radzie Gminy za podjęcie przedmiotowej 

uchwały.

f)  W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2012 -  2018

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy. Objaśnienia stanowią załącznik do 

przedmiotowej uchwały.

Pani Justyna Wątorska - Parzydło stwierdziła, że w objaśnieniach do przedmiotowego 

projektu uchwały zapisane jest, że uwzględnione zostały możliwe do pozyskania pozycje 

dochodów np.: opłata adiacencka. Mówczyni prosiła o podanie kwoty jaka została przyjęta do 

prognozy oraz kosztów związanych z wprowadzeniem opłaty adiacenckiej - podstawy jej 

wyliczenia.



Skarbnik Gminy odpowiedziała, że z uwagi na fakt, że Rada Gminy nie podjęła uchwały w 

sprawie opłaty adiacenckiej nie ma podstaw do jej wyliczenia a tym samym podania jej 

wysokości. Ogółem została ona ujęta w dochodach bieżących na lata 2013 -2014 .

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XII/86/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”

przy obecności 15 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Godz. 12.50 sesję Rady Gminy opuści! radny Pan Krzysztof Kłębek.

g) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

Pani Krystyna Augustyniak pracownik Urzędu Gminy, która opracowała Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani prosiła o 

zadawanie pytań dotyczących zapisów zawartych w przedmiotowym Programie.

Pani Agnieszka Gryglas prosiła o przedstawienie składu osobowego Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pani Augustyniak poinformowała, że w skład 

komisji wchodzą przedstawiciele różnych grup społecznych i są to:

1. Przewodnicząca Krystyna Augustyniak -  pracownik UG

2. Członek

3. Członek

4. Członek

5. Członek

6. Członek

7. Członek



8. Członek

9. Członek

10. Członek

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XII/87/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - / 14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad.7 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

Podania zostały odczytane przez Przewodnicząca obrad i dotyczyły następujących spraw:

- Marszałek Województwa Mazowieckiego - pismo informujące o rozpoczęciu przez Zarząd 

Województwa Mazowieckiego prac mających na celu przygotowanie Wojewódzkiego Planu 

Gospodarki Odpadami dla Mazowsza n lata 2012 -  2017 z uwzględnieniem lat 2018 -2023, 

aktualizacji Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu województwa 

mazowieckiego” oraz sporządzenia „Prognozy oddziaływania na środowisko Wojewódzkiego 

Planu Gospodarki Odpadami dla Mazowsza na lata 2012 -  2017 z uwzględnieniem lat 2018- 

2023 i aktualizacji Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu województwa 

mazowieckiego” (wypełnienie ankiet zamieszczonych na stronie WWW.mazovia.pl w 

terminie do dnia 20 stycznia 2012r)

- Rada Rodziców Szkoły Podstawowej w Guzowatce wniosek o pilne zapewnienie opieki 

pozalekcyjnej dla dzieci z oddziałów przedszkolnych oraz dostosowanie godzin pracy 

świetlicy do potrzeb rodziców

- Sylwester Rosa -  skarga na Wójta Gminy Dąbrówka Tadeusza Bulik związana z wydaniem 

przez Wójta postanowień 02/2010 i 03/2010 z dnia 14 października 2010r.

- Sylwester Rosa -  skarga na Wójta Gminy Dąbrówka związana z wydaniem postanowienia 

09/2010 z dnia 9 listopada 2010r.

http://WWW.mazovia.pl


-  skarga na Wójta Gminy Dąbrówka związania z postanowieniem

nr 10/201 Or. z

-  skarga na Radę Gminy i Komisję Rewizyjną Rady Gminy związana 

z załącznikiem nr 1 do Uchwały Nr V/28/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 3 marca 201 lr.

-  dotyczące sprawdzenia prawidłowości wydawanych decyzji przez Urząd 

Gminy (wypisy z miejscowego planu zagospodarowania)

-  do wiadomości Rady Gminy pismo w sprawie działki 1531/9

-  pismo do wiadomości RG skierowane do Samorządowego Kolegium 

Odwoławcze za pośrednictwem Wójta Gminy Dąbrówka zażalenie o wydanie postanowienia 

sygnalizacyjnego w związku z bezczynnością i nieprzestrzeganiem przepisów Kodeksu 

Administracyjnego przez organa gminy Dąbrówka.

Odnosząc się ww. pism Przewodnicząca obrad poinformowała, że zostaną one przekazane do 

rozpatrzenia przez Komisje Rady Gminy zgodnie z ich kompetencjami.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Głos zabrał Pan Robert Mazur- Dyrektor Szpitala Powiatowego w Wołominie (który przybył 

na sesję Rady Gminy o godz. 13.00) przedstawiając zamierzenia które planuje zrealizować w 

roku 2012. Należy do nich między innymi utworzenie pracowni endoskopowej. Zakup 

urządzeń do pracowni wyniesie ok. 500.000,00 zł. z czego 400.000,00 zł szpital zamierza 

pozyskać od samorządów w zależności od ilości osób hospitalizowanych z terenu danej 

gminy. Z terenu gminy Dąbrówka liczba osób ogółem hospitalizowanych w szpitalu w 

Wołominie wynosiła ok. 3 %. W związku z powyższym Dyrektor Szpitala zwrócił się z 

prośbą do Rady Gminy powołując o podany wskaźnik tj. ok. 3 % o wsparcie finansowe na 

rzecz szpitala w kwocie ok. 12.000,00 zł.

Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy poinformował, że temat ten zostanie 

przekazany do rozpoznania przez Komisje Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy. W dalszej części swojej wypowiedzi Wójt Gminy poinformował, 

że na liście rankingowej znalazł się wniosek który został złożony o pozyskanie środków na 

dofinansowanie do budowy chodnika w Guzowatce. Ponadto został rozstrzygnięty przetarg na 

odśnieżanie dróg gminnych. W dalszej części swojej wypowiedzi Wójt Gminy nawiązał do 

tematu urządzenia placu w pobliżu Urzędu Gminy - poddał do przemyślenia (czy przenosimy 

w to miejsce pomnik Tadeusza Kościuszki, czy robimy małe popiersie C.K. Norwida czy nie 

robimy nic). Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt Gminy stwierdził, że żadna inwestycja 

z terenu gminy nie znalazła się w budżecie powiatu wołomińskiego na 2012r. ale z 

zadowoleniem szczególnie przez mieszkańców terenów zalewowych została przyjęta 

wykonywana w roku bieżącym przebudowa drogi Czarnów - Stasiopole-Kuligów.



Pani Zaręba Edyta zapytała, kiedy zostanie zamontowana lampa uliczna przy posesji Państwa 

Brwinowskich we Wszeborach.

Pan Król Henryk -  zapytał kiedy zostanie zamontowane brakujące oświetlenie uliczne w 

Teodorowie.

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie wszystkie lampy mogły zostać zamontowane w tym roku, 

montaż nowych lamp będzie wykonywany sukcesywnie.

Pani Matak Anna w imieniu wszystkich podziękowała Wójtowi Gminy i Przewodniczącej 

Rady za przesłane życzenia świąteczne.

Pan Wiesław Mędrzycki poinformował, że w tegorocznym budżecie powiatu wołomińskiego 

zostały ograniczone inwestycje z uwagi na tzw. „Janosikowe”, które w 2012 r. ma wynosić 

4,5 min. zł. Zaplanowana przebudowa drogi na odcinku 3 km nie została w całości wykonana 

z uwagi na brak środków ale gdy tylko powiat otrzyma dofinansowanie zadanie to zostanie 

wykonane. W przyszłorocznym budżecie powiatu wołomińskiego jest dużo środków 

finansowych zaplanowanych na bieżące utrzymanie dróg. Ponieważ gmina Dąbrówka ma 

najwięcej dróg powiatowych z pewnością będą przeznaczone jakieś środki na remonty dróg. 

Istnieje możliwość wykonywania zadań wspólnie ze Starostą przy współfinansowaniu 1;1. 

Z terenu gminy Dąbrówka nie wpłynął żaden wniosek.

Wójt Gminy stwierdził, że wnioski z terenu naszej gminy zostały złożone w terminie przy 

ustaleniach 30% gmina 70% powiat. Zadania miały być wykonywane przez powiat.

Ad. 9 Zamknięcie obrad

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

obrady XII sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Po zakończeniu obrad w Gminnym Centrum Kultury obyło się spotkanie 

świąteczno -  noworoczne.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz Sesji Przewodnicząca Rady Gminy

Ryszard Klusek

Protokołowała


